
Rondvraag Financiële Audit Commissie 24 november 2021 

Tijdens de behandeling van de Programmabegroting in BEM hebben we afgesproken om in 
de FAC het actiemanagement te bespreken, zoals dat in de Begroting op bladzijde 285 en 
verder staat. Je kunt je overigens afvragen of dat niet gewoon in BEM zou moeten. 
Wij, maar ook de SGP, zijn met name geïnteresseerd in de voortgang van de openstaande 
actiepunten die vaak al vele jaren openstaan. Ik zou dat in de rondvraag graag nogmaals 
aankaarten.  

René Dercksen, PVV 


